
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøde nr.27 
Syd - & Østsjællands Fodbolddommerklub 

Torsdag 19/4  2012 kl. 18:00 
  
 

Fremmødte: John Hansen (JH) Buller Friis (BF) Jens Engsgaard (JE) Tom Carlsson 
(TC) Jens Pedersen (JP) 
 

Velkommen 
 

1) Godkendelse af dagsorden: 
Dagsorden er godkendt med følgende tilføjelser: 6:2) Dommerløse kampe  

 

2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
Referat godkendt og underskrevet 

 

  3) Nyt fra formanden (JH): 
3.1) Orientering fra: 
DBU: DBU aflyser alle efteruddannelser vedr. dommeruddannelsen frem til den 
31/10 2012. Da kursus budgettet er sprængt. 
 
DBUsj: IAB 
 
DFU: DFU har lavet en tøj aftale med Adidas til alle breddedommerne.  
 
SFU: SFU er nedlagt og dennes midler bliver opgjort og fordeles den 22/4 2012 
. 
DFUsj: Hvis der er indlæg til DFUsj hjemmeside, til det der før hed 
”Fodbolddommeren ) skal det sendes til DFUsj webmaster Tonni Ristorp.  
 
Der har været afholdt møde i DFUsj hvor JH var med, der blev oplyst at DFUsj 
kun tager sig af det politiske og hvor det faglige skal dommerklubberne selv tage 
sig af og gå direkte til DBU.  
 
Vedr. test af dommere som er fyldt 70 år vil DFUsj. prøve at få fjernet, således at 
den kommer til at ligne den de øvrige dommere har som er i 
breddedommergruppen. 
 
Der skal afleveres bilag til DFUsj. vedr. 10:2 midler senest den 7/10 2012. 
 
JH havde oplyste på mødet at de nye dommere ikke får nok kampe. SØFs 
bestyrelse diskuterede emnet. JP mente at der var en mulighed for at når de nye 
dommere havde dømt i et halvt år og de ønskede at komme op og dømme senior 
fodbold så skal de have lov til det hvis de er kvalificeret til det, derved ville der 
være flere ungdomskampe til de helt nye dommere. BF kontakter 
vejlederformanden og anbefaler at alle nye dommere bliver forespurgt om de vil 
dømme senior fodbold, ligeledes på SØFs. midtvejsmøde, vil de nye dommere 
blive spurgt om de kunne tænke sig at dømme senior fodbold.  
 
 
KAFD vil gerne have et samarbejde med de jyske dommerklubber/JBU vedr.  



 

Talentarbejdet 
 
VFK vil gerne have et samarbejde på tværs af dommerklubberne på sjælland. 
 
 
DIF:IAB   
 
DGI: IAB 
 
Firma sport: IAB 
 
3.2) Information almen: 
En af SØFs dommere har haft en dårlig oplevelse i Albertslund, hvor han fra 
kampens start bliver truet. Dommeren har skrevet et brev til JH hvor han 
beskriver hvorledes kampen forløb. JH har sendt brevet ind til DBU sj. 
Dommeren har en kamp med Albertslund igen den 28/4, JH anbefalede at den 
skal han melde fra til. 

 

  4) Nyt fra kassereren (JE): 
4.1) Medlemsliste 
JE har udsendt en ny og opdateret medlemsliste.  
 
. 
JE oplyste at det havde været lidt besværligt at indkræve kontingent i år da ikke 
alle betalte til tiden. Der er dog kun 5 tilbage som mangler at betale kontingent og 
der er der lavet en aftale med kassereren. 
 
4.2) Information om regnskab: 
JE gennemgår regnskab for de forskellige udvalg.  
4.3) Information vedr. budget: 
 IAB 
4.4) Information almen: 
Opfordring fra kassereren: Når der bestilles lokaler skal der stå på regningen 
hvad der afholdes. 

 

  

 

 

 5) Nyt fra udvalg: 
5.1) Information fra Uddannelsesudvalget: (TC) 
TC oplyste at han vil fremsende navne på de nye dommere som er i FUN 
gruppen til DBU. 
Der vil blive lavet ekstra tiltag for at finde de nye talenter og der vil der blive søgt 
om midler fra DFU.  
TC vil søge SØFs venner om midler til at få dækket udgifterne ved Pinsecup i 
Næstved.  
DD har TC 5 vejledere til at få afviklet Pinsecup i Næstved, men kunne godt 
bruge nogle flere.  
 
5.2) Information fra Talentudvalget: (JH) 
JH oplyste at Ole H Sørensen er blevet ny formand for talentgruppen.  
Der arbejdes med at finde, hvem der skal være i talentgruppen. 
 



 

5.3) Information fra IT/web-udvalget:  (JP) 
Der blev oplyst at der er fejl på hjemmesiden vedr. gaveregulativ og vedtægter. 
Ligeledes er der flere ting som bestyrelsen gerne vil have ændret. Bestyrelsen 
blev enige om at der blev afholdt et møde hvor at Tonni Ristorp skal gennemgå 
hjemmesiden og hvorledes at man håndterer den.  
Mødet er den 7/6 JP kontakter Tonni Ristorp for at høre om datoen passer ham. 
 
5.4) Information fra Indeudvalget: (JH) 
IAB 
 
5.5) Information fra Aktivitets-udvalget (JH) 
SØFs venner inviterer til dommerfest den 25/11. BF kontakter Tonni Ristorp for 
at få den medlemsliste som er på hjemmesiden således at alle medlemmer i SØF 
kan få invitationen.  
Der rundsendes en invitation til alle SØFs medlemmer hvor at SØF giver et 
tilskud på 100,00 kr./person.  
 
5.6) Information udvalg. 
BF oplyste at der vil blive afholdt et ekstra informationsmøde for nye dommere på 
DBUsj. I Roskilde den 30/4. BF opfordrede at hvis SØF havde nogle der skulle 
med skal de kontaktes.  
TC undersøger ovenstående.  
TC har kontaktet vejlederudvalget for at opfordrer til at sende vejledningerne ud 
til udvalget før de bliver sendt til dommeren. 

  6) Åben for tilføjelser:  
6.1) Møde datoer 
Vil blive aftalt på næste møde. 
 
6:2) Dommerløse kampe: 
BF efterlyser regler fra dommerløse kampe, hvor det er fodboldklubben der 
kontakter dommeren direkte, for at få dømt deres kampe. BF har kontaktet 
DFUsj., og forventer en tilbagemelding. 
 

  7) Eventuelt 
 IAB 
 

  8) Medtages på næste møde: 

 

9) Næste møde: Tirsdag 29/5 2012 kl. 18:00 Køge Golfklub 
 

10) Mærkedage indtil næste møde: 
26 april 13555  Jørgen Nielsen   50 år 
29 april 13565  Jens Kjær Nielsson  50 år 
  1 maj  13710  Flemming Schultz   70 år 
JE udsender efter gaveregulativet. 
 
 
 
 
 
 
 
John Hansen   Buller Friis   Jens Engsgaard 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Tom Carlsson  Jens Pedersen 
 

 

 

 

 

 

 


